
 

1 
 

Satans Eden nr. 116 

Forkynnermøte for juli, 2023 

15. juli 2023 

Brian Kocourek, Pastor 

 

La oss bøye våre hoder i bønn. Kjære Nådige Far, vi er så takknemlige, Herre, 

for å bare få ha dette privilegium, Herre, i disse få dager som er tilbake på 

jorden, til å komme sammen for å bli rede, Herre, til å se dette store nummer 82 

komme frem, en forvandling av vårt legeme. Og Herre, vi vet at det ligger i din 

tidsberegning. Men likevel, vi vet at én dag hos Gud er 1000 år hos mennesket. 

Men la oss tenke dine tanker. Så, i morgen våkner vi opp, og vi vil bli forvandlet. 

Vi ber om dette i Jesu navn. Amen.  

 

Dere kan sette dere. Jeg tenker på Abraham og Sara. De våknet opp en dag og 

de ble forvandlet. Og de ble så begeistret at de begynte å gi støtte til hverandre. 

Så, vi hadde spørsmål og svar i går, og vi hadde 44 personer til stede der.  

 

Og jeg synes at det er veldig, veldig bra. For hvis du ser på de spørsmålene de 

ga, og svarene, da ser du at brødrene, alle sammen kommer inn i en enhet i 

troen. Det er Hebreerne 4, som sier at når den femfoldige tjenesten kommer, 

når alle kommer inn i troens enhet, da er det hele over. Og det var bare så 

hjertevarmende å se dem der, fra hele verden, og hva alle deres spørsmål 

handlet om akkurat nå. Det var ikke lenger spørsmål om ekteskap og skilsmisse 

og sånne ting. Det var mer etter slik som Paulus sa, at vi beveger oss videre, og 

går videre inn i Kristi lære. 

 

Spørsmål nr. 1: (Sitat:) Hebreerne 11:39 Og alle disse, selv om de fikk godt 

vitnesbyrd ved troen, så fikk de ikke se oppfyllelsen av løftet. 

40 For Gud hadde på forhånd utsett noe bedre for vår skyld, for at de ikke skulle 

bli fullendt uten oss.  

[Vel, det forteller deg klart at vi ikke får en forvandling før dem. Vi får faktisk en 

forvandling sammen med dem.] 

 

Og så fra talen, 62-1014M Et Fullkomment Menneskes Skikkelse 367. Får 

dere tak i det? Disse menneskene som døde, her inne, er avhengige av og 

venter på oss. Så, denne Menigheten må komme til fullkommenhet, for å 

kunne bringe oppstandelsen. Og de er under, sjeler under alteret, og venter 

på at denne Menigheten skal komme til Sin fullkommenhet. 
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[Så vi ser etter at denne menigheten skal komme frem til denne 

fullkommenheten.] 

 

Spørsmål nr. 1: Er det en bestemt forbindelse mellom de levende og de 

døde, som vil utløse eller få oppstandelsen til å skje? 

 

Svar nr. 1: Ja visst, dette er forbindelsen, at vi har det samme Ordet. Det 

samme Livet er i oss. De døde i tro og hadde det samme Ordet. Vi dør i tro og 

har det samme Ordet. Se nå, Broder Branham kom ikke for å bringe en ny lære 

eller en ny åpenbaring eller noe slikt. Han kom for å gjenopprette. Han har 

gjenopprettet oss tilbake til Paulus sin tid. Så når vi ser Paulus, han vil være 20 

år gammel, slik som jeg er. Greit? Broder Vayle vil være 20, som jeg er. Broder 

Branham vil være 20, som jeg er. Justin, du vil være 20, som de er. Vi skal være 

brødre, og vi er brødre. Og da ser vi at de har den samme åpenbaringen som vi 

har. Og denne fullkommenheten som vi taler om, og som bruden kommer frem 

til, det er ikke en fullkommenhet, som at vi er fullkomne mennesker. Det er en 

fullkommenhet, som at vi er et folk med modenhet i Ordet. OK? Så det gjelder 

ikke bare for bruden i endetiden. Det gjelder for hele bruden gjennom alle 

tidsaldrer. 

 

Ved én Ånd har vi alle blitt døpt inn i ett legeme. [Så de var blitt døpt inn i ett 

legeme. Du ble døpt inn i ett legeme.] Husk at det er "Han som virker inni deg 

både til å ville og til å gjøre Hans gode vilje." Det var ikke bare for bruden i 

endetiden, det er bruden gjennom alle tidsaldrer.  

Og Paulus sa i Romerne 8:10 Og dersom Kristus er i dere, er legemet dødt på 

grunn av synd, men Ånden er liv, på grunn av rettferdighet.  

(En rett forståelse bringer deg til en rett måte å leve på. Det er en rett type 

tenkning, du tenker Hans tanker. La det sinn som var i Kristus, være i dere. 

Dette ble sagt for alle tidsaldre, det er ikke noe nytt for oss i endetiden.)  

Og så sa han: 11 Men hvis Hans Ånd som oppreiste Kristus fra de døde, 

bor i dere, da skal Han som oppreiste Kristus fra de døde, også gi liv til de 

dødelige legemene deres, gjennom dette at Hans Ånd bor inni dere.  

 

Slik har det vært for Guds brud siden pinsedagen for 2000 år siden.  

12 Derfor, brødre, er vi ikke skyldige overfor kjødet, slik at vi skulle leve etter 

kjødet.  
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13 For dersom dere lever etter kjødet, (etter deres selv), skal dere dø. Men hvis 

Ånden dreper legemets gjerninger, skal dere leve.  

 

Det er Den Hellige Ånds løfte siden pinsedagene. 

14 For så mange som blir ledet av Guds Ånd, de er Guds sønner. 

15 For dere fikk ikke trelldommens ånd, så dere igjen skulle bli ført inn i frykt, 

men dere fikk sønnekårets Ånd, og i Ånden roper vi: «Abba, Far!»  

Tror du at disse menneskene som ga sitt liv for dette evangeliet, at de gjorde det 

i frykt? De hadde Hans Ånd, ikke frykt. De gikk villig frem og sa: Hei, sett pilene 

dine inn her, akkurat der. OK? Ta våpnene dine, herr president, og sett dem inn 

der, fordi jeg er klar til å dra. Og de hadde ikke frykt. 

16 Ånden selv vitner sammen med vår ånd at vi er Guds barn:  

Guds egen Ånd bærer et vitnesbyrd inni deg. Guds egen Ånd vitner sammen 

med deg. Hvordan? Han gjør de ting som du vil ha. Han legger inn i dine tanker 

å ville. Og deretter gjør Han det. 

 

Så, hvis det samme Ordet som ble gitt den gang, ga resultater, da vil det gjøre 

det samme i dag, det samme Ordet, det samme Livet vil produsere de samme 

resultater i dag.  

 

Menighetstidsboken Kapittel 2 - Patmos-visjonen 32. Det er slik menigheten 

er. Vintreet har blitt delt og grener har blitt podet inn. De har podet inn 

baptistgrener, metodistgrener, presbyterianergrener og pinsevenngrener. Og 

disse grenene bærer baptist-, metodist-, pinsevenn- og presbyterianerfrukt. (En 

denominell sæd som de produserer sin frukt fra.) Men hvis vintreet noen gang 

skyter ut en ny gren på egen hånd, vil den grenen være helt likt vintreet. 

Det vil være den samme slags gren som skjøt ut på Pinsefestens dag. Den 

vil tale i tunger, profetere og ha kraften og tegnene av den gjenoppstandne 

Jesus Kristus i seg. Hvorfor? Fordi den suger næring fra de naturlige 

ressursene i selve vintreet. Du forstår, det ble ikke podet inn på vintreet; det 

ble FØDT i vintreet. Da disse andre grenene ble podet inn, alt de kunne 

gjøre var å bære sin egen frukt, for de var ikke født av det vintreet.  

De vet ikke om det originale livet og den originale frukten. De kan ikke vite, 

for de ble ikke født av den. Men om de hadde vært født av den, ville det 

samme livet som var i den originale stammen (Jesus), ha kommet 

igjennom DEM og blitt manifestert igjennom DEM.  
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[Broder Branham sa at da han var nede i California, så han et tre som hadde 
både appelsiner, tangelo, sitroner og andre ting. Og han sa: Hvordan kunne det 
være mulig? Han sa: Vel, skjer fordi grenen bærer sin opprinnelige frukt.  
Så du bringer inn baptister, metodister, episkopalere, katolikker og hvilket 
kirkesamfunn de måtte være, og de kommer til å bære baptister, metodister og 
presbyterianske frukter, fordi det er hva de er, selv om de lever av vintreet, som 
er Kristus. OK. Så han sier at de grenene var blitt podet inn i vintreet.] 
 

Johannes 14:12 Sannelig, sannelig sier Jeg dere: Den som tror i Meg, han skal 

også gjøre de gjerningene Jeg gjør. Han skal gjøre større gjerninger enn disse, 

for Jeg går til Min Far. 

 

Så det er bare et spørsmål om tidsberegning. Husk at 1000 år for mennesket 

bare er 1 dag for Gud. Så begynn å tenke slik som Gud tenker. Og i morgen vil 

du og dem få en forvandling sammen. Glem heller aldri at William Branham ikke 

kom med et nytt budskap. Han sa: "Jeg forkynte bare det som Paulus forkynte".  

Og Paulus sa: «Hvis noen forkynner dere noe annet enn det som vi har forkynt 

dere, han være forbannet!» Det er Galaterne 1:8 og 1:9  

 

Så du ser hvor viktig det er å si det som Paulus sa. Derfor, hvis du ikke finner 

det fra Bibelen, det som broder Branham forteller deg i dette Budskapet, da bør 

du begynne å lete etter det, fordi det er der. Og hvis du ikke finner det, da er det 

fordi du ikke forstår hva han sa til å begynne med.  

Akkurat som da broder Branham sa i Åpenbaringen 12, «Djevelens hale». Og 
han så på slangen som tok sin hale og dro med seg en tredjedel av stjernene.  
Så du ser at det ikke var hans hale, som om han skulle ha en hale. Men det var 
hans tale, hva han fortalte. Det var med andre ord ikke HALEN. Det var TALEN, 
det han fortalte. Du sier, vel, vent litt. Nå, hvor er bibelverset for det? Vel, det 
står i Jesaja 9:15 Eldste og aktet mann er hodet, og en profet som lærer løgn, 
er halen. Det er djevelen, det er løgnen som blir talt. Så du skjønner, han var 
nøyaktig med skriftstedet på dette. Og folk leser bare ikke i sin Bibel. Og de har 
ingen evne til å gjøre det fordi de ikke er født på ny. Jeg beklager. 
 

Spørsmål nr. 2 (Sitat:) 59-1217 Hva Ble Den Hellige Ånd Gitt For 50. Den 

samme Hellige Ånd som frelste lutheranerne; som helliggjorde metodistene; 

som døpte pinsevennene; setter nå Herren Jesu Komme i orden. Det vil bli så 

kraftfullt, dette Legemet vil komme inn i denne Gruppen, en Menighet, som 

vil trekke resten av dem fra graven. Det vil bli en oppstandelse. 
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Svar nr. 2) Så vi ser på den Ene som er her, og Han er den samme Ene som 
var der tilbake for 2000 år siden. Jesus Kristus er den samme i går, i dag og 
for evig. Gud var i Jesus Kristus og forsonte verden med seg selv. Og den 
samme Gud utfører her Sin parousia. Og ifølge Jesus, Paulus, Peter, Johannes 
og Jakob, da er det 86 tegn og hendelser knyttet til Hans nærvær. Og du sier: 
Vel, hvordan vet du det? Fordi Han sa det. Han sa det. Han sa at det ville være 
krig og rykter om krig. Han sa at mange vil bli forfulgt. Han talte om alle disse 
tegn og hendelser. Og hvis vi bare stopper opp og tenker: Ja, dette er tegn, og 
dette er hendelser som finner sted. Så, hvis alle disse tegn og hendelser 
erklærer Hans Parousia, da er denne Ene her og utfører det. Han sa Han ville 
gjøre det. Og han er i menigheten og arbeider i Hans utvalgte igjen, "til å ville 
og å gjøre", akkurat det som apostelen Paulus sa at Han ville gjøre. 
 
Gud er her og Han gjør det. Vi bare sitter i ro og vi lytter. Du vet, hvis du lytter til 
Herrens røst. Så vi lytter, vi følger med på hva Han gjør. Resten av verden 
følger ikke med. De er fokusert på Ukraina, og ditt og datt. Og de forstår ikke 
engang hvorfor Russland er der nede. Broder Branham sa i 1951: "Når 
Russland går etter oljen." Så, hvis de hadde trodd på en stadfestet profet, da 
ville de ha vært på utkikk etter at dette skulle skje, men det er de ikke. 
 

Spørsmål nr. 3 (Sitat:) 62-0712 Vi ville se Jesus 84. ... Det samme har 

menigheten i Luthers dager, i Wesleys dager, i pinsebevegelsens dager. Og nå, 

like før Toppstenen kommer inn i den, må den menigheten bli slipt så perfekt, 

inntil den samme tjenesten som Han utførte her, Hans samme Ånd, så 

fremherskende, vil bringe det samme legemet rett inn i det, og gi en 

oppstandelse til hele tingen. Det er nøyaktig. Amen. Ære være Gud.  

Så hvem gjør det? Gud gjør det. Så du vet: "Jeg er lei av å vente." "Det kommer 
til å skje en uke fra nå, eller det kommer til å skje en måned fra nå, eller et år fra 
nå, eller 10 år fra nå." Nei, bare stopp, stopp, stopp med det. Tenk slik som Gud 
tenker: "I morgen. I morgen får jeg min forvandling." For hør, i Guds sinn så 
skjer det i morgen. Han har ikke forandret seg med tiden. Gud er ikke et 
tidsobjekt, men han har sagt: Ok, i morgen vil det skje. Med andre ord så sa 
Han etter to dager, ikke sant? Vi har allerede hatt 2000 år, så det kommer i 
morgen. I morgen. I morgen våkner jeg opp med forvandlingen min. I morgen. 
Jeg er 20 år i morgen. Paulus er 20 år gammel. I morgen er William Branham 20 
år gammel. I morgen er Lee Vayle 20 år gammel. I morgen, Michael og Don og 
meg selv, vi som er noen gamle gretne gutter, vi kommer til å være 20 år 
gammel. 
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Spørsmål nr. 3: Vil oppstandelsen bli fullført av Ånden gjennom Bruden i 

endetiden? 

 

Svar nr. 3: Nei, Han fortalte oss at oppstandelsen ligger i Ham. "Han er 

oppstandelsen og livet." Det er hva Han selv sa, og han forandrer seg ikke. Da 

er det dette som Parousia handler om.  

Hva var tjenesten til William Branham? Det var Den Hellige Ånd. Kristus. Han 
sa: Kristus. Han sa at budbæreren i denne tidsalderen er Herren Jesus Kristus. 
Brother Branham var bare et kar. Bare et kar. Du og jeg er bare et kar. Men det 
er Han som gjør det. Skjønner? Og derfor, Han er oppstandelsen. Han er livet. 
Så Han har allerede startet Sin oppstandelse, fordi Han kom ned og handlet 
gjennom William Branham. Og Han utførte alle disse tingene. Og vi ser alle 
disse tingene som Han har gjort. 81 av de 86, og vi går nedover rulletrappen. 
Han gjør det. Vi trenger ikke engang å gå. Vi er bare der for turen, og Han 
kommer til å ta oss med inn i den. 
 

Br. Branham pleide ofte å si: "Hvis den oppstandne Herre Jesus er her, da vil 

Han utføre akkurat det samme som han gjorde den gangen".  

Og deretter går han til kvinnen ved brønnen, og også til det som Gud talte til 

Abram og Sara, med ryggen snudd til kvinnen i teltet.  

Og Han fortalte henne om hemmeligheter og begjær i hennes hjerte. Og folk fikk 

det ikke med seg. Det er det samme Gud gjorde med Sara. Før hun fikk sin 

forvandling.  

 

Så Gud bruker en mann. Han er din broder. Derfor, hun, bruden kan ikke gjøre 

noe annet enn det som Han vil at hun skal gjøre. Og deretter gjør Han det selv. 

 
Broder Branham sa i sin preken, 62-0318E Det Talte Ord 420. Legg merke til 
det, hvilken harmoni. Jesus gjorde aldri noe før Han hadde sett det av 
Faderen, eller Faderen viste Ham først: Harmoni mellom Gud og Kristus. 
Skjønner? Johannes 5:19. Det samme vil bruden. Han viser henne Sitt 
Livgivende Ord. Han viser henne. Og hun mottar Det. Hun tviler aldri på det. 
Ingenting kan skade henne, ikke engang døden. For hvis sæden blir plantet, da 

vil vannet reise det opp igjen. Amen. Nå, jeg fikk et veldig stort "Halleluja." Her 
er hemmeligheten: Ordet er i Bruden, og Kristi sinn, til å vite hva Han vil 
skal bli gjort med Ordet. Og hun gjør det i Hans Navn. Hun har SÅ SIER 
HERREN. Da begynner det å spire. Og Den Hellige Ånd vanner det til det er 
vokst opp, og tjener sin hensikt. 
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421 De vil bare gjøre Hans vilje. Amen. Jeg tror det. Ingen kan overtale dem 
til noe annet. De har SÅ SIER HERREN, eller så tier de stille. Altså, de vil 
gjøre Guds gjerninger. For det er Ham Selv inni dem, som fortsetter med å 
oppfylle Sitt Ord, det som Han fullfører i Sin tid. Alle ting, da Han var her. Han 
fullførte ikke alt da Han var her, for tiden var ikke der ennå.  
 
Vel, de kommer ikke inn med slike ting som De 2 Herrer, eller To Sjeler, eller 7 
Tordener eller hva enn det er. De sier bare det som Han sa. Og han sa at 
Tordenene er innbefattet i Seglene. Så jeg trenger ikke å tenke mer på det, fordi 
han sa det. Ok? Så jeg trenger ikke å tenke på: Herren sa på min Herre. Jeg vet 
at det bare finnes én Herre. Så, hvordan er dette mulig? Fordi Gud gikk inn i Sin 
Sønn. Skjønner du?  
 
Så du trenger ikke å komme med Budskapet, pluss, eller med en stor 
åpenbaring. Slik som en pastor fortalte meg, han er en broder. Han har vært i 
dette Budskapet i mange år. Og han sa: «Vel, du skjønner at min predikant, han 
fortalte oss: Jeg skal forkynne for dere det som broder Branham ikke forkynte.» 
Vel, hvorfor skulle vi bry oss? Det kommer ikke til å fullkommengjøre oss. Det 
som broder Branham brakte, var for vår fullkommengjøring. Og det ble gitt til en 
femfoldig tjeneste som deler det opp, for at vi skal bli fullkommengjort ved det. 

Så jeg er ikke interessert. Mitt forsvar ved den hvite trone, er dette: Hei, jeg sa 
bare det som han sa. Og jeg tok det tilbake til skriften. Så hvis jeg tar feil, da 
beklager jeg. Men Du sa det. Og Din Skrift sa det. Andre profeter sa det. Så det 
må være riktig. Og du er en slags grinete person eller noe slikt. Hva så? Det er 
min personlighet. Du vet det. Det har ingenting å gjøre med hva jeg tror. Vel, du 
må få dine øyne bort fra kjødet og få dine øyne på: Hva tror han egentlig? Har 
han rett? Ja, han har rett. Han har rett. Så da er det bare å la dette kjødet ligge 
der, for vet du hva? Jeg vil ikke ha disse små forseelsene når vi tilbringer 
evigheten sammen. Jeg skal bare være OK. Og det kommer til å gå bra. Jeg er 
ikke interessert i hva du har å si. Jeg er interessert i om du er overens med 
profeten. Det er jeg interessert i.  
 
Men hvis du har noe å si, slik som: «Var broder Branham en løgner fordi? Du 
vet at han sa 77, og syv hundre.» Vel, kutt ut nå! Han er også et menneske. 
Men profeten ba om unnskyldning for dette mange ganger, og de tar det fortsatt 
opp. «Å, vel, en mann skrev en bok. Han sa at Brother Branham var feil i disse 
23 tingene, og jeg skal korrigere disse feilene.» Vel, hvem er du til å korrigere 
på det? Jeg beklager, bare lukk igjen din store munn. Du vet, han er en 
ekteskapsbryter uansett, så hvorfor skal jeg i det hele tatt høre på ham. Jeg 
taler nå om noe som skjedde utlandet. Han skrev denne boken der ute og sa: 
Broder, han gjorde 23 feil. Vel, han gjorde ikke 23 feil. Du forsto det bare ikke 
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rett, 23 ganger, minst 23 ganger. Og nå, fordi du korrigerer en stadfestet profet, 
du forstår det bare ikke.  
 
Hør, hvis Gud ber deg om å gå og gjøre noe, da adlyder du ham, du ydmyker 
deg, du adlyder ham. Da kan du forvente at Gud gjør dette som Han ba deg om 
å gjøre. Og hvis det ikke skjer, da hørte du Ham ikke riktig. Og hvis du ikke gikk, 
da er det ditt problem. Ja vel. Men hvis Gud sier dette, da vil Gud gjøre det. Og 
hvem er du? Du er bare et redskap. Kanskje ingen av oss var vitner tilbake der 
da Brother Branham levde. Og likevel, du så Gud gjøre ting som var virkelige, 
som var ekte. Det var ikke William Branham som gjorde det. Absolutt ikke. Han 
sa: Min største fiende er meg selv. Og vår største fiende er oss selv. Fordi vi må 
lære å lytte til denne stille lille røsten. 
 

Spørsmål nr. 3) (Sitat.) Fra talen, 62-0608 Utholdenhet 94. ... Det stemmer. 

Nå, jeg tror at det skal være en menighet som kommer inn i den 

fullkommenheten, denne fullkommenhetens tjeneste, hvor disse embetene, 

hvor apostler, profeter, lærere, pastorer, evangelister for 

fullkommengjøring av kirken, dem pastorer og lærere, og så videre, de vil 

stå slik sammen med Ordet [det er nøkkelen, rett der. Stå slik sammen med 

Ordet], inntil det alt sammen vil være i virksomhet helt frem til Herrens 

komme. Det tror jeg, og jeg tror vi nærmer oss den tiden nå. Jeg tror at det er 

slik. 

 

Spørsmål nr. 3:) Vil dette bety at "fullkommenhetens tjeneste" i denne 

tidsalder, som er Herrens tjeneste, den vil også måtte omhandle den femfoldige 

tjenesten? 

 

Svar nr. 3:) Ja, det var det han sa. Husk nå at vi er fullkommengjort gjennom 

blodet. Men denne fullkommenheten han taler om, er for modningen av 

menigheten. Gjøre den rede for en adopsjon (sønnekår), eller en forvandling av 

legemet. 

 

Efeserne 4:4 Det er ett legeme og én Ånd, slik som dere også ble kalt i ett håp 
ved deres kall, 
5 det er én Herre, én tro, én dåp,  
Så hvis du sier at det er to lover, da sier du noe som er i strid med Skriften, fordi 
Paulus sa det, og Branham sa det. Og Jesus sa det. Og Moses sa: Hør, Israel, 
Herren vår Gud, er én Herre. Det er det første av alle våre bud. 
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6 én Gud og alles Far, Han som er over alle og gjennom alle og i dere alle. 
7 Men til hver og en av oss ble nåden gitt etter det målet av Kristi gave. 
8 Derfor sier Han: «Da Han for opp, tok Han fangenskapet til fange og gav 
gaver til menneskene.» 
9 Dette: Han for opp, hva betyr det om ikke Han også først for ned til jordens 
lavere deler? 
10 Han som for ned, er også Den samme som for opp over alle himlene, for å 
fylle alle ting. 

11 Og Han Selv gav noen til å være apostler, noen til profeter, noen til 
evangelister, noen til hyrder og lærere, 
12 til fullkommengjøring av de hellige, til tjenestens arbeid, til oppbyggelse av 
Kristi legeme, 
13 inntil vi alle når fram til troens enhet og kunnskapen om Guds Sønn, til 
manns modenhet, til det mål av vekst som rommer Kristi fylde, 
14 for at vi ikke lenger skulle være som små barn og bli kastet hit og dit og bli 
drevet omkring av enhver lærdoms vind, ved menneskers knep, ved å oppsøke 
med list for å fange i villfarelsens kunster. 
15 Men ved å tale sannhet i kjærlighet, skal vi vokse inn i Ham i alle ting, Han 
som er hodet - Kristus. 
16 Av Ham blir hele legemet sammenføyd og holdt sammen ved den oppgaven 

som ethvert ledd har, etter virkningen av den styrke som er gitt hver del. Dette 
skaper vekst for hele legemet til sin egen oppbyggelse i kjærlighet.  
 

Så, selv om vi for alltid er blitt fullkommengjort ved Lammets blod, så har Gud 

likevel kledd opp bruden ved hjelp av fem gaver som Han har plassert i 

menigheten, for å kle henne opp i Hans Ord, noe som gjør henne rede. Det 

bidrar til å bringe henne frem til modenhet. Nå, du kan si at det var jobben til 

Malakias 4, å kle opp bruden. «Du sa at Broder Branham skulle kle opp 

bruden.» Du forstår ikke skriftstedet. Guds profet har gitt oss et ord. Og han 

overleverte det videre til en femfoldig tjeneste som trofast blir opplært. Og de 

bruker det samme Ordet for å kle opp dere. Det er opp til den femfoldige 

tjenesten å kle opp ditt folk. Bruden hadde én mann over dem alle. Men det var 

en hel hærskare av mennesker der til å kle henne opp med de kledninger som 

hun var blitt gitt av den ene. Så mange mennesker ønsker å sette alt sammen 

inn i én, på skuldrene til én mann. Men det er ikke eksemplet som er gitt til oss i 

Bibelen. Han kan ha vært over hele gruppen av jomfruer, men denne bruden 

består av mange brude-lemmer. Og det er fem tjenester som hun er kledd opp i.  
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Titus 2:10 ikke være slike som holder tilbake, (Nosphizo: betyr å holde 

tilbake, å holde tilbake sannheten, og vi blir fortalt ikke å gjøre det.) men vise 

(eller manifestere) all god troskap; (Dette betyr at du er i en trofast 

bekjennelse, du taler rett frem og vil ikke gå på kompromiss med noen.) slik at 

de (Hvem er de? De som du taler til.) kan pryde seg i (være kledd i) Guds, vår 

Frelsers lære, i alle ting.  

 

Og vi blir fortalt i 2. Johannes 1:9 Hver den som begår overtredelser, og 

som ikke blir i Kristi lære, har ikke Gud.  

Og det er ikke annerledes enn hva apostelen Paulus sa,  

Rom 8:9 Men hvis noen ikke har Kristi Ånd, da tilhører han ikke Ham.  

Du er med andre ord kledd opp i Ordet. Du skal være kledd i Ordets lære. 

 

Spørsmål nr. 4: (Sitat.) 62-0607 Å Ta På Seg Guds Fulle Rustning 76. Nå, 

Gud utruster sin hær. Med hva da? Med Seg Selv, i form av profeter, 

apostler, lærere, pastorer. Hva gjorde Han? Hva gjorde Gud? Hør, har du 

noen gang tenkt på hva embetene i menigheten er? Det er Guds kledning, en 

intern kledning, en apostel, en profet, en seer. Forutser ting før Satan noensinne 

kommer til det, det er allerede fortalt. Hva er det? Gud kledde seg opp i sin 

menighet. Disse embetene er Guds påkledning. Når du ser disse embetene, 

pastorer, lærere, evangelister, hva er det? Det er Guds påkledning, Guds 

nærvær, Guds Ånd, og Den virker gjennom mennesker.  

 

Spørsmål nr. 4: Uten å være ensidig, kan vi si at Hans Ånd vil bli fullstendig 

identifisert i den Femfoldige tjenesten i disse siste dager? Selv om mange i dag 

fornekter disse gavene, at de er blitt plassert i menigheten av Gud selv! 

 

Svar nr. 4: Vel, faktisk, Gud har identifisert seg med én mann. Men vi er 

identifisert sammen med ham ved å si hva han sa, og dermed få Hans folk til å 

bli gjort rede. Jeg kan vise deg hvor Gud satte dem inn i Sin Bibel. Og de har en 

bestemmelse: "inntil vi alle er kommet inn i Troens Enhet." Nå, fortell meg: 

Hvem er kommet inn i troens enhet i dag? Så, hvis Gud satte dem inn der, når 

tid tok Han dem ut? 

Med andre ord, når folk sier: «Det finnes ikke noen Femfoldig Tjeneste, vi har en 

profet. Vi trenger ikke en Femfoldig Tjeneste». De er løgnere. De er bare helt og 

fullt løgnere. Forbannelsen er over dem, fordi Paulus sa: "Hvis dere sier noe 
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som jeg ikke har sagt, da er du forbannet." Så jeg vil helst ikke prøve å gjøre 

det. Fordi, faktisk, når du tar den Femfoldige Tjenesten ut, da er navnet ditt blitt 

tatt ut fra Livets Bok. Og da, de mennesker som legger falske læresetninger til 

det profeten lærte, de vil komme i trengselen. Så jeg vil heller sitte i den 

posisjonen hvor vi bare sier det som han sa. 

 

57-1215 Tal Til Dette Fjell 31. Bibelen sier at det er fem embeter i Menigheten 

som er ordinert av Gud og satt inn i Menigheten – innehavere av embeter. Først 

vi har apostler, profeter, lærere, evangelister, pastorer. De er forut ordinert 

av Gud. Ved forutbestemmelse, ved forutviten, Han så det og plasserte det 

inn i Menigheten for alle tidsaldre.  

Han har plassert dem i Menigheten fordi folk bare ikke klarer å forstå hva Ordet 
lærer. Så Han ordinerer disse gavene for å dele opp Ordet, slik at folk kan forstå 
det.  
 
59-0815 Som Ørnen Vekker Opp Sitt Rede 61. Han sender Sitt Ord. Hvis du 
ikke vil tro Hans Ord, da setter han inn i menigheten fem forskjellige 
embeter: For det første, apostel, profeter, lærere, pastorer, evangelister. 

De er der for å fullkommengjøre Menigheten. Og i hvert lokale legeme, Han la 
inn ni åndelige gaver i det lokale legemet. Det er gaver som går fra den ene til 
den andre. Men disse er forordnet og forutbestemt av Gud. Gaver og kall er 
uten omvendelse. Vet du det? Ja visst, det er de. Nå, så "Gud setter dem inn i 
menigheten". 
Nå, han sa det. Paulus sa det. Han sier det samme. Paulus sa at Gud setter 

dem inn i menigheten. OK. Så hvem er vi til å ta dem ut? 

 
54-0719A Guds Tilveiebrakte Vei Til Å Helbrede 3. Gaver og kall er uten 
omvendelse. Disse tingene er først gitt av Gud. Disse embeter er satt inn i 
menigheten av Gud. Og etter min mening, det er der hvor så mange i disse 
dager har gjort en feil. Når vi sier: "Nå vil jeg gå av sted og søke Gud, at Han 

skal gjøre meg til dette, til det." Du kan ikke gjøre det. Skjønner? Du er hva du 
er av nåde, ingenting som du kan gjøre i deg selv. Gud gir. Gud har satt inn i 
menigheten apostler, lærere og profeter. Er det riktig? Gud har satt inn i 
menigheten for å fullkommengjøre ... Så, det er ikke biskopen som har dem, 
eller den eldste har, eller noen andre, men Gud har. Og de er, ... Disse 
embetene er satt inn i menigheten. 
 
Jeg fortalte en kvinne en gang på jobb, hun lurte på hvordan hun kunne bli 
forfremmet. Jeg sa: Vel, når du tenker som en senior innkjøper, og du tenker 
som en leder, oppfører du deg som en leder. Du snakker som en manager. Du 
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kler deg som en manager. Og du gjør jobben til en leder. Jeg sa at du vil bli 
forfremmet bare fordi du er det. Men jeg sa, men når du sitter ved 
drikkeautomaten og sladrer hele dagen, jeg sa, du kommer ikke til å klare å bli 
en manager. Du må slutte med det. Du må begynne å oppføre deg som en 
leder, tenke som en leder, snakke som en leder, og alle de tingene vedgår en 
leder. Og så, hvis du går som en and, snakker som en and og kvakker, og alt 
annet, da er du en and. Ok? Så det handler ikke om at noen andre setter deg 
inn der. 
 
E-84 Hør dere ham 58-0301.2E Nå, venner, det er fem embeter i 
menigheten: profeter, evangelister, pastorer, lærere og apostler eller 
misjonærer, samme hva du vil kalle det, begge er fra det samme ordet. Gud 
satte dette inn i menigheten for en fullkommengjøring av menigheten. 
 
62-0729 Utholdenhet 99. Jeg ber om at disse Guds menn, dine tjenere som ... 
Du har fem embeter i Menigheten. Du sa at Du har ordinert inn i Menigheten, 
først: apostler, deretter profeter, lærere, pastorer og evangelister. Gud, du satte 
dem inn i Menigheten. Kanskje de ikke kan profetere, og si ting. Kanskje de 
ikke har en skjelnegave. Men de er menn som er lærere og pastorer.  
Med andre ord, hver og en av disse i den femfoldige tjenesten forkynner på en 

bestemt måte. Hvis han er en pastor, da forkynner han på en bestemt måte. 

Hvis han er en apostel, da forkynner han på en bestemt måte. Hvis han er en 

lærer, da forkynner han på en bestemt måte. Hvis han er en evangelist, vet du, 

evangelister er virkelig brennende. Men de forkynner det samme evangeliet hvis 

de er i en sann femfoldig tjeneste. Det er bare måten de gjør det på, som har et 

annet format i seg, har en annen klang i seg. 

 
64-0823E Spørsmål Og Svar 54. Det er fem embeter utvalgt av Gud. "For Gud 
har satt i Menigheten apostler, profeter, lærere, hyrder og evangelister." 
Gud gjorde det. Mennesker har diakoner og så videre, og alt mulig annet, men 
du skjønner, men Gud satte det inn i Menigheten for en fullkommengjøring 
av Menigheten - kan ikke oppløse det. 
[Så prøv ikke engang på det. Gud gjorde det.] 

 
60-0304 Å Tørste Etter Liv 52. Folk sier: "Jeg kan bli hjemme, være en like 
så god kristen som jeg kan være i kirken.– Det kan du ikke. Bibelen sier: 
"Og ikke forsømme å komme sammen, og det så mye mer etter som vi ser 
at tiden nærmer seg." Hvis du er en kristen, da lengter du etter å gå der hvor 
andre kristne er, og ha fellesskap med andre kristne. Så du kan ikke holde deg 
borte fra menigheten og leve det samme livet. Du kan ikke gjøre det, fordi 

det er som: "Jeg er sulten, men jeg vil aldri gå til et bord. Jeg bare ... Jeg vil aldri 
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spise. Jeg bare, jeg kommer ikke til å gjøre det." Skjønner? Du er nødt til å gå 
og bli matet på Guds Ord, og ha fellesskap med hverandre. Vi trenger 
hverandre mer nå enn vi noen gang har trengt hverandre, akkurat nå. Når du 
får deg selv adskilt fra resten av dem, og gjør deg selv bare litt annerledes, 
at du ikke ønsker å omgås med dem fordi de tror dette, og du ønsker ikke 
å bli assosiert med det, da er du kommet på farlig grunn, rett der, du 
holder deg borte fra kirken. Finn en etter ditt eget valg, og bli værende der, 
og vær en kristen broder til alle sammen. Det er måten å være en ekte 
kristen på. Da har vi en beskyttelse i fellesskapet, folk elsker deg og ber for 
deg. 
 
Broder Branham og familien gikk til en kirke i Tucson en søndag. Og neste 
søndag sa broder Branham: Kom igjen, det er tid for kirken. Og Billy Paul rullet 
opp og sa: Jeg går ikke. 
Og broder Branham sa: Hvorfor går du ikke? Han sa: Fordi de ikke sa noen ting 

om deg. De anerkjente deg ikke engang. Og broder Branham sa: Jeg dro ikke 

dit for å bli anerkjent. Jeg dro dit for å tilbe. Gjør deg nå klar til kirken. Så, 

Brother Branham gjorde det. Hvorfor gjør ikke resten av dem det i dag? Jeg vet 

ikke. De tror bare ikke på det som profeten sa. 

 
64-0216 Identifikasjon 3. Hvis du ikke har en kirke, du må ha det, ser du, du 
vil dø åndelig. Du vil bare synke bort. Hvis du ikke har en kirke, hvorfor går 
du ikke og snakker med dem? De vil gjerne hjelpe deg. De er brødre i Kristus. 
Og de vil gjerne hjelpe deg. Er ikke det riktig, brødre? Ja, veldig glad for å hjelpe 
deg, og hjelpe deg videre, gjøre alt de kan for deg. Gode, trofaste menn, noen 
som vil våke over din sjel og ta vare på deg. Gjør det. 
 
E-7 BALSAM. I. GILEAD CLEVELAND.TN 59-0707 Nå, det er fem tjenester 
som Gud satte i Menigheten; det er ni åndelige gaver som følger med disse 

tjenestene, og alle lemmene i Legemet. Den første er apostler, som er 
misjonærer. Ordet "apostel" betyr "en som er utsendt." Ordet "misjonær" betyr 
"en som er utsendt", det samme ordet. Apostler, profeter, lærere, pastorer, 
evangelister, disse tjenestene har Gud satt inn i Menigheten. De er alle 
sammen i virksomhet, eller skulle være det.  
[Legg merke til Ordet: "eller skulle være det." Så disse menneskene som sier at 
vi ikke trenger det, beklager, men de trenger Den Hellige Ånd. Fordi, hvis du fikk 
Den Hellige Ånd, da vil du tro alle ting, ikke sant? Men det gjør de ikke. OK. Jeg 
vet at jeg kommer til å bli spottet for denne uttalelsen. Vel, du sier at folk ikke 
har den Hellige Ånd. Ja, jeg sier at de ikke har Den Hellige Ånd. Fordi, hvis de 
har den Hellige Ånd, da ville de ikke motsi profeten. De ville ikke motsi 
apostelen Paulus. Ikke sant?]  
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Vi kan ikke gå utenom en og si at det er lærere uten å si evangelister. Vi 

kan ikke si at det er evangelister uten å si at det finnes apostler. Vi kan 

ikke si at det finnes apostler uten å innrømme at det finnes profeter.  

 

[Å, se, de tror alle at Joseph er en profet, men de tror ikke at det er fem tjenester 

i den femfoldige tjenesten. De tror at det bare er én tjeneste. Og mange av dem 

sier: «Vel, det er bare én profet, og det er Joseph Branham.» Nå, noen av dem 

vil si: "Og han har faktisk en dobbelt så stor tjeneste som William Branham." 

Men det er så tullete at det ikke engang gir mening. Men uansett, Josef selv vil 

ikke si det. Men han vil si at han er en femfoldig tjener. Han er en profet. Men de 

tror ikke at det finnes pastorer og lærere og evangelister. Vel, uansett, det finnes 

pastorer, og det finnes profeter, og det finnes evangelister, og det finnes lærere, 

og det finnes apostler.] 

 

Alle disse er der for en fullkommengjøring av Kristi legeme. 

Herren gir meg visjoner. Disse tingene begynte da jeg var liten. Jeg tror ikke 

at en mann kan bli kalt av mennesker, og være en vellykket forkynner. Jeg 

tror at gaver og kall er uten omvendelse, at Gud ved sin forutvitenhet, 

ordinerte på forhånd sine tjenere inn i evangeliet, og gavene inn i 

Menigheten.  

[Så han sa: "Du kan ikke bli satt inn der i den femfoldige tjenesten av en mann. 
Du er nødt til å bli satt inn der av Gud.] 
 
Smyrna Menighetstid 156-2. I hver tidsalder har vi akkurat det samme 
mønsteret. Det er grunnen til at lyset kommer gjennom en Gudgitt budbærer i et 
bestemt område, og at lyset deretter sprer seg fra den budbæreren gjennom 
tjenesten til andre som har blitt trofast opplært. Men selvsagt er det slik at 
ikke alle som går ut, alltid har lært hvor nødvendig det er å si KUN det 
budbæreren har sagt. (Husk, Paulus formante folket om å kun si det han hadde 
sagt,  
 
1. Korinterbrev 14:37 Hvis noen mener om seg selv at han er en profet eller 
åndelig, da må han erkjenne at det jeg skriver til dere, er HERRENS BUD.» 
«Eller var det fra dere Guds Ord gikk ut? Eller var det bare til dere det kom?  
 
De legger til noe her, eller tar bort noe der, og snart er budskapet ikke lenger 
rent, og vekkelsen stilner. Hvor forsiktige vi må være med å høre ÉN røst, for 
Ånden har bare én røst som er Guds røst. Paulus advarte dem til å bare si det 
som han sa, slik Peter også gjorde. Han advarte dem om at ENDOG HAN 
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(Paulus) ikke kunne forandre på ett eneste ord av det som han hadde gitt ut 
gjennom åpenbaring. Å, hvor viktig det er å høre Guds røst gjennom Hans 
budbærere, og deretter å si hva som er blitt gitt til dem å si til menighetene. 
[Legg nå merke til det. Paulus formante dem til å si det som han hadde sagt. 

Ikke å spille av det som han sa, ikke å lese, ikke å få Bibelen ut. "Og vi skal nå 

lese fra Paulus og fra Peter." Men å si det som han sa. Si det, si det, si det.  

Han advarte dem og sa at endog han, Paulus, ikke kunne forandre på ett eneste 

ord av det som han hadde fått ved åpenbaring. Å, hvor viktig det er å høre Guds 

røst gjennom Hans budbærere, og deretter å si, ikke å spille av, å si det som er 

gitt dem å si til Menigheten.] 

 

Spørsmål nr. 5: (Sitat:) Menighetstidsboken, Smyrna Menighetstid 48. De 

som er i bruden, gjør bare Hans vilje. Ingen kan få dem til å gjøre noe annet. De 

har «så sier Herren», ellers tier de stille. De vet at det må være Gud i dem 

som gjør gjerningene, og som oppfyller Hans eget Ord. Han gjorde ikke ferdig 

all Sin gjerning i Sin jordiske tjeneste, så nå arbeider Han i og gjennom 

bruden. Hun vet det, for tiden var ennå ikke inne for at Han skulle gjøre enkelte 

ting som Han nå må gjøre. Men Han vil nå, gjennom bruden, fullføre den 

gjerning som Han etterlot til denne bestemte tid.  

 

Spørsmål nr. 5: Hvilket arbeid snakker han om i dette sitatet, og hva mener han 

med "denne bestemte tid"? 

 

Svar nr. 5: La meg først si hva bruden ikke vil gjøre. De vil ikke gjøre Messias-

tegnet, som er å skjelne og fortelle dem hjertets hemmeligheter. Det er bare for 

Hans profeter. Og Han gjorde heller ikke dette sammen med hver eneste profet, 

men bare i en utvalgt gruppe profeter. 

 

Men hva mener han med «denne bestemte tid»? Akkurat nå er denne tiden. Du 

vil gjøre følgende:  

 

William Branham forteller oss grunnen til at Johannes 14:12 er for alle, og 

hvilken hensikt det er for. Fra sin preken: 

 57-0226 Vi Ville Se Jesus 21. Men nå, mens Han er her og arbeider med sin 

Menighet i form av Ånden ... Da, hvis Hans Ånd er sammen med oss, da vil 

Han handle [Legg merke til at Han vil handle.] akkurat slik som Han handlet da 

Han var her på jorden. Det vil få deg til å handle på den samme måten. Fordi 
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det ikke er din ånd lenger; det er Hans Ånd inni deg, Kristi Ånd inni deg. "De 

tingene som jeg gjør ... Den som tror på meg (Johannes 14:12), de 

gjerningene som jeg gjør, skal også dere gjøre."  

[Så hvis bruden i dag ikke gjør Kristi gjerninger, da vil jeg si at Kristus ikke er i 
bruden. Med andre ord, ikke i den bruden som du kaller brud, men Han er der 
inni noen. Greit? Fordi det er noen som gjør Guds gjerninger.] 
 

Skjønner? Vi vil gjøre de samme gjerningene, tenke de samme tankene, leve 

den samme type liv?  

[Er ikke dette å leve, en gjerninger av Den Hellige Ånd? Absolutt, Ja visst. Det 

er hvordan du lever. Det er Gud som lever i deg til å ville og å gjøre. Skjønner 

du? Det er Han som gjør det. Det er ikke deg, det er Ham. Det er derfor at jeg 

ikke kan forstå hvordan folk kan tenke på denne måten: "Vel, jeg er slik en god 

kristen." Nei, det er du ikke. Din rettferdighet er som skitne filler. Og jeg ønsker 

ikke å bli grafisk med det, men slik er det.] 

 

Hvis Guds Ånd er i deg, da får Den deg til å leve slik som Kristus levde, til 

å være Kristus-lik. Da blir du et skrevet brev, lest av alle mennesker. Kristus 

inni deg, som reflekterer Sitt Lys ut fra deg, slik som Gud var i Kristus for å 

forlike verden til seg selv, og reflekterte Gud ut fra Sitt eget legeme. Ingen har 

noensinne sett Gud, men den enbårne fra Faderen har erklært Ham. Gud var i 

Kristus. Og det som var holdningen til Kristus, det var Guds holdning, fordi de to 

arbeider sammen, Ånden og kjødet forenet sammen.  

 

(Du skjønner at selve Hans Liv, som er der inni deg, det er Hans natur. Hvis 

Hans natur lever ut ditt liv, da vil du gjøre det som Han gjorde. Det er ingen 

måte å komme seg rundt det.) 

 

63-0728 Kristus Er Mysteriet 595. Og deretter beveger Ordet seg fra Hodet og 
videre nedover inn i Legemet. Hva er det? Dette samme Ordet. Ingenting kan bli 

lagt til eller bli tatt ifra Det. Så dette samme Ordet beveger seg fra Hodet 
ettersom dagen nærmer seg, nedover inn i Legemet, nedover inn i Legemet, 
som stadfester at de er Ett. De er mann og kone. De er kjøtt av Hans kjøtt, 
Ord av Hans Ord, Liv av Hans Liv, Ånd av Hans Ånd. (Og jeg vil gi et tillegg, 
og det er ikke å legge noe til, men: Natur av Hans natur, Ånd av Hans Ånd. 
Skjønner? Det er hva natur betyr: Ånd.) Skjønner? Amen. Hvordan vet du det? 
Du bærer det samme vitnesbyrdet, den samme frukten, det samme Ordet 
(Skjønner?). Manifesterer Kristus: det samme Livet, den samme Gud, den 
samme Ånden, det samme Ordet, den samme Boken (Amen!), de samme 
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tegnene. "De Tingene som jeg gjør, skal også dere gjøre." Åh, halleluja. Du 
store...  
 

[Så dersom du lever slik som Ham, taler slik som Ham, tenker slik som Ham, da 

gjør du Kristi gjerninger. Du trenger ikke å gjøre store kraftige mirakler. Folk tror 

at de må gjøre noe: "Å, jeg må stoppe stormer," og alle slike ting. Og du trenger 

ikke å gjøre det. Bare lev som Ham, tal som Ham, oppfør deg som Ham. Og vet 

du hva? Gjerninger vil følge.] 

 

63-0728 Kristus Er Mysteriet 271. De sa: "Vi mottok Den Hellige Ånd da vi 

trodde." 

272 Bibelen sa: "Har dere mottatt Den Hellige Ånd etter at dere trodde?" Det er 

forskjellen. Skjønner? Det er riktig. Skjønner? 

273 Og de sier: “Vi er Den katolske kirken. Vi startet tidlig. Vi gjorde dette.” 

Metodistene sier: "Vi er basert på Bibelen." 

274 Jesus sa: "Disse tegn skal følge dem som tror." Hvor finner vi det? Hm-

hmh. Skjønner? Ja visst. “De gjerninger som jeg gjør, skal dere også gjøre”, 

enhver skapning, enhver person som tror i Ham. Hvor finner vi det? Det er 

Hans Ord. "Himmel og jord vil forgå, men Mitt ord skal aldri forgå." Hvor finner 

vi det? Skjønner? Åh, det bare viser! 

275 Hva er det? Det er en hybrid tilstand.  

 

Se, når han sier: " Hvor finner vi det?" Vi vil begynner å se tilbake i ditt liv, og 

du ser, du kikker etter. Jeg kunne ha hatt en ulykke, men Gud reddet meg. Jeg 

ville ha gjort dette, men Gud gjorde dette. Jeg gikk til kjøpesenteret og Gud talte 

til meg og sa: Hvorfor går du ikke over hit? Jeg gikk bort dit og der var det et 

godt salg. Ja vel. Nå, du sier: Vel, det er ikke Gud. Jo da, det er det. Ja visst, det 

er det. Broder Branham åpnet sin dør, og tre små blader virvlet rundt. Og han 

likket på det, han tok av seg hatten, og han behandlet det riktig. Han tok det 

med respekt og sa: Det kan være Gud, ja visst, eller: Det er Gud. Du må 

begynne å se på ting slik som Gud ser på det. 

 

[Legg igjen merke til at han sier: "enhver person". Og etter at han nevner 

Johannes 14:12, stiller han spørsmålet: "Hvor finner vi det? " Det skulle ha 

vært der i menigheten, så: " Hvor finner vi det? Altså, det skulle ha vært der i 

menigheten, så hvor er det hen, og hva har hindret det i å manifestere seg 

åpent frem slik som han lengtet etter å se det. 

Det er derfor jeg sier at du bør føre en logg. Oppriktig talt, du bør du ha en 
dagbok. Og når Gud handler for deg i ditt liv, da bør du skrive det ned. Og du vil 
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bli overrasket over hvor mange ganger Gud har gått grepet inn i ditt eget liv, og 
Han gjorde ting for deg, og du var bare med på turen. Som det gamle ordtaket, 
vet du: Fotspor på tidens sand. Personen gikk hånd i hånd med Jesus, og de 
sa: Men i de vanskelige tider da var det bare ett fotspor der. Han sa: Hvorfor det 
slik? Han sa, fordi det var Meg som bar deg. Ja visst.] 
 

Og til slutt sa han i sin preken 59-0628e Spørsmål Og Svar 172 88b. Broder 

Branham, kan enhver mann gjøre Kristi gjerninger uten at han var Kristus? 

Det er hva det er: "Uten at han var Kristus?" Ja visst. La oss ta Johannes, 

bare et øyeblikk. Johannes det 14. kapitlet, og jeg vil at dere skal se på dette 

nå, hvis dere kan fange det opp rett her. Johannes 14:12, tror jeg det er. Vi vil 

raskt få det frem, og se hva Jesus sa om dette. Ja vel, Sannelig, sannelig, sier 

jeg dere: Den, [Og her forklarer han hvem dette er.] "hvem som helst det 

måtte være", Den som tror på meg, de gjerningene som jeg gjør, skal han også 

gjøre. En hvilken som helst mann. Mannen, ham selv, kan aldri være Kristus, 

men Kristi gjerninger vil følge enhver troende. Skjønner? Gud vil gjøre 

Kristi gjerninger i enhver mann. "Den som tror på meg, de gjerningene som 

jeg gjør, skal Han også gjøre." Ikke, "Jeg skal gjøre," "Han skal gjøre, Han 

skal," ikke, "jeg." "Men den som tror på Meg, og har bekjent sin tro i Meg, og 

har dødd ut til sitt selv, [Det er nøkkelen, rett der.] og Min Ånd bor inni ham, 

og han blir en del av Meg." Nå, det gjør ham ikke til Kristus. Det gjør ham til 

en del av Kristus sammen med resten av Menigheten. Ja vel. Han er ikke 

Kristus, for det ville være antikrist, skjønner dere. Da ville han ta det bort fra 

Kristus. Men han kan gjøre Kristi gjerninger, enhver troende. Ja vel.  

 

[Nå, hvis du tror at Gud bare kan gjøre Kristi gjerninger i broder Branham. Da, 

det som du sier er at du ikke har den Hellige Ånd, du har ikke Kristi natur, du har 

ikke Kristi liv. Du sier ikke det som Han sier. Du tenker ikke slik som Han tenker. 

Du skjønner, det er hva du sier, at Hans Liv, det kan bare være i én person, og 

det er William Branham. Det er bare så dumt. Jeg mener, jeg kan ikke forstå 

hvor dumt det er. 

Vel, "han" er et personlig pronomen, og det betyr singel. Nei, bare hør etter nå. 

Når du bruker ordet «han», da taler du om et folk. Nå, noen ganger kan det 

være en person, men andre ganger kan det være en gruppe mennesker. Og du 

sier bare han, som i USA. Hun, det er en person, men det kan også være 

mange mennesker, mange tunger, mange som kommer sammen. Som når du 

taler om Den katolske kirke, hun er skjøgen. Hun er horen, eller av en kvinne. 

Ser du, det taler om kirken, skjønner du. «Å, ja, det er et personlig pronomen.»] 
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Legg merke til at han sier dette på flere måter, at "han" i Johannes 14:12 

refererer til  

(1) hvem som helst det måtte være,  

(2) hvilken som helst mann,  

(3) enhver troende,  

(4) enhver mann 

(5) enhver troende, osv.  

Dette er forklaringen på spørsmålet om Johannes 14:12 som en stadfestet 

Guds profet har gitt til oss.  

 

Broder Branham sa: 63-1112 - Vi Ville Se Jesus 38. Vel, ifølge Skriften er vi 

ment å skulle være "skrevne brev", av Ham. Bibelen sier at vi er "skrevne brev". 

Og hvis vi i kveld ville hungre og tørste etter å se Herren Jesus Kristus, da 

skulle vi som troende kristne reflektere Hans Liv så mye, til det ville være 

Hans fulle representant. Vi skulle være det. Enhver kristen skulle 

representere og reflektere Jesu Kristi Liv. Tror dere det? [Forsamlingen sier: 

"Amen." - Red.] Og jeg tror at enhver kristen skulle reflektere Kristi Liv. Han 

sa i Johannes 14:12 Den som tror på meg, han skal også gjøre de gjerningene 

som jeg gjør. Og da vet vi at det er sant, at vi er hans representanter. Og hvis 

vi hevder at Kristus lever i oss, hvis Kristus lever i oss, da skulle vi gjøre 

det som Kristus gjorde. Vi skulle reflektere Hans Liv. 

 

[Så du kan ikke være en kristen og si: "Han", dette gjelder bare for William 

Branham.] 

 

Spørsmål nr. 6: (Sitat:) 65-0418M Solens oppgang 94. Slik Kristus var Den 

første til å oppstå, av alle profetene og så videre; selv om det var forbilder på 

mange steder, var Han Førstegrøden av de som var sovnet inn. I Bruden, ved 

Kristi komme, som kommer ut av menigheten, vil det måtte være et Kornbånd 

som svinges igjen i de siste dager. Åh, du! 

95 En svingning av kornbåndet! Hva var kornbåndet? Det første som kom til 

modenhet, det første som beviste at det var en hvete, som beviste at det var et 

kornbånd. 

96 Halleluja! Jeg er sikker på at dere ser hva jeg taler om. Det ble svinget over 

folket. Og for første gang vil det komme frem for Brudetidsalderen, for en 

oppstandelse ut fra mørk denominasjonalisme, det vil være et Budskap, at 

Ordets fulle modenhet har vendt tilbake igjen i Sin fulle Kraft og blitt svinget over 

folket, ved de samme tegn og under som Han gjorde der tilbake.  
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[Hva talte han om? Seg selv. Kristus i ham?] 

 

Spørsmål nr. 6: Angår dette én mann, eller dem som vil være modne i de siste 

dager? 

[Når jeg går og tar et kornbånd ut av min jord, og de tar det og de tester det for 
fuktighetsnivå. Hvis det er 85% eller mer, da vil de høste inn resten av avlingen. 
Resten av avlingen er ikke et svingende kornbånd. Det er bare den ene som er 
et svingende kornbånd.] 
 

Svar nr. 6: Ja, det er William Branham, Alpha-tjenesten og Omega-tjenesten vil 

være det samme. 

 

59-1219 Spørsmål og Svar om Den Hellige Ånd 49. Nå, det nærmet seg 

dagen for pinsefesten, etter renselsen av helligdommen og ofringen på 

Påskelammet, frem til pinsen skulle komme, som var førstegrøden av 

innhøstingen, jubileet, pinsejubileet. Og på bygningene ... Nå, har jeg vært i 

de landene. De orientalske landene hadde sjelden en trapp på innsiden. 

Trappen var på utsiden. Vi blir fortalt at på utsiden av tempelet var det en trapp 

som førte opp til et lite rom, langt oppover, går opp, og opp, og opp, til du 

kommer opp til et lite rom der oppe, som et oppbevaringsrom i toppen av 

templet, et slags lite rom, en øvresal.  

 

Spørsmål nr. 7: Betyr dette at svingningen av førstegrøden, som skal være de 

levende hellige, vil foregå i teltet?  

 

Svar nr. 7: Ikke nødvendigvis, jeg vil ikke gå så langt som å si Bruden, med 

mindre du inkluderer denne tjenesten til én mann, William Branham. Nå, det 

kornbåndet som svinges, er definitivt Kristus, fordi Gud ikke kan forandre seg. 

Derfor var det Kristus, i William Branham, i denne tiden, som var det svingende 

kornbåndet. Det var Han som hadde et møte før oppstandelsen. Han vil ha et 

møte etter oppstandelsen. Men han bruker alltid en mann, én mann.  

 

Nå Har Vi Noen Spørsmål Fra Sør-Amerika 

 

Spørsmål nr. 1. Hvis broder Branham sier: "Min tjeneste er å erklære Ham og 

at Han er her", er det riktig å si, "Vår Far som er i himmelen", når broder 

Branham påpeker at Han er her?"  
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Svar nr. 1: Vi er ikke katolikker, vi sier ikke frem bønner, vi ber.  

 

64-0614E Raringen 91. Vi sier ikke frem bønner; vi ber. 
92 Hun sa: “Vi er ikke lenger katolikker.” Hun sa: “Vi tror som du tror. Vi 
ønsker at du tar oss alle sammen og døper oss på den måten du døper. Vi 
ønsker Den Hellige Ånd.”  
 
Så jeg antar at det omtrent oppsummerer det. Vi sier ikke frem bønner, vi ber. 

Med andre ord, vi sier ikke: «Fader Vår, Du som er i himmelen, helliget være 

Ditt navn, Ditt rike komme.» Vi sier: «Gud, jeg vet at Du er min Far. Jeg bryr 

meg ikke om hvor Du er, men jeg vet at Du er her. Og jeg vet at Du lytter til 

meg. Og derfor kommer jeg i Jesu navn, din førstefødte sønn». Ser du, det er 

der du ber. Du ber ikke bønner. Jesus fortalte oss hvordan vi skulle be. Han sa 

ikke at vi skal ha en bønn som heter "Fader vår". Du skjønner, Han erkjente 

dette. 

 

Spørsmål nr. 2: Broder Lee Vayle sa at han en gang trodde at Alpha var en 
parallell til Omega. Men han sa: Nå tror jeg at Alpha er likestilt med Omega. 
[Vel, jeg husker ikke de ordene. Jeg tror han sa at Alpha er Omega.] Mitt 
spørsmål er: Akkurat slik som Jesus, etter sin oppstandelse, tilbrakte førti dager 
til å forkynne om Guds rike og utføre mirakler, vil også broder Branham oppstå 
på tidspunktet ved enden og være den som skal gjøre det samme på denne 
tiden? 
 
Svar nr. 2: Det var broder Branham som sa, 64-0705 Mesterverket 172. Alfa 
og Omega er det samme. [Han kalte det ikke en parallell. Han sa at det er det 
samme.] Han sa: Jeg er Alfa og Omega,” Han sa aldri noe imellom. “Jeg er 
Alfa og Omega, den Første og den Siste.” Ja visst.  
173. Den første tjenesten og den siste tjenesten er den samme. Det første 
Budskapet og det (andre) siste Budskapet er det samme. “Jeg er, Jeg var i 
Alfa; Jeg er i Omega.” 
 
Vel, hvem var profeten i denne tiden? Gjett hvem? Det er Herren Jesus Kristus. 

Men Han virker gjennom en mann. Han arbeider gjennom en mann. 

Nå, hva skjedde i Alpha? Jesus hadde en tjeneste før oppstandelsen og en 

tjeneste etter oppstandelsen. Slik må også denne tjenesten være på den 

samme måten, en tjeneste før og etter oppstandelsen, ellers ville den ikke være 

den samme. 
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Spørsmål nr. 3: Er dyret som stiger opp fra havet, Roma, eller er det paven i 

Roma? Er Dyret som stiger opp fra jorden, USA, eller er det lederen for 

Kirkenes Verdensråd? 

 

Svar nr. 3: Jeg kommer til å gå i detalj om det neste uke når vi begynner vår 

miniserie om Kirkenes Verdensråd. Og det vil bare være en usedvanlig preken 

om dyrets bilde og hvem han er. 

Dyret som stiger opp fra havet, er Roma. Det står at det er en by som ligger på 

syv fjell, men det er Vatikanet, som er i Roma. Altså, inne i byen er det en by. 

Det er en bystat som ligger inne i Roma. Den kalles Den romersk-katolske kirke, 

ikke Vatikanets katolske kirke. Den kalles Den romersk-katolske kirke. 

Dyret som stiger opp av jorden, er USA. Men dyrets bilde er blitt gitt makt til å 

herske gjennom henne. Så du skjønner, USA er dyret som reiser seg, men hun 

gir makt til Kirkenes Verdensråd. 

 

Spørsmål nr. 4: Ifølge Åpenbaringen 19,20 og Åpenbaringen 20,10, er dyret 

og den falske profet samme person, eller er de to forskjellige personer?  

 

Svar nr. 4: Jeg tror det vil være best å svare på dette med noen sitater. Det er 

mange, så jeg vil bare gi dere noen få for å spare tid. I utgangspunktet, antikrist 

er satan, i en mann. Og når han blir kronet og bryter pakten med mennesker, da 

vil den samme satan, i et menneske, bli til dyret.  

 

63-0321 Det Fjerde Segl 182. Nå, vi finner ut her, at denne satan, etter å ha 
blitt kastet ned fra Himmelen, inkarnerer seg i dyret. Og nå er han et dyr; 
antikrist, falsk profet og nå dyr. Og gitt navnet Døden! Og Dødsriket følger 
ham! Fullt og helt satan på sin trone! Åh, du! På jorden, han er satans 
representant på jorden, han er overhodet over verdens riker, akkurat de 
samme rikene som han tilbød Herren Jesus i Matteus 4. Satan blir nå en 
konge fullt ut. 
 
183 Nå, dette skjer senere. Han er en falsk profet nå.  
[Hvorfor er han en falsk profet? Gjett hvorfor? Hvorfor er han en falsk profet? 

Vel, han er religiøs, ikke sant? Han var en falsk profet, fordi det han sier, er 

løgn. Det finnes ingen treenighet. Det finnes ingen Maria-tilbedelse. Han lærer 

bort løgner.] 

Han vil bli dyret, etter en stund, når han bryter sin pakt der med jødene.  
[Så vi vil ikke se det fordi det skjer midt i trengselen.] 
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63-0321 Det Fjerde Segl 165. Nå, dere ser, han ble kastet ned på jorden, og 
blir inkarnert idet antikristens ånd blir inkarnert i en mann. Den mannen 
forandrer seg fra det ene til det andre, fra en antikrist-ånd til en falsk 
profet, og deretter kommer dyret inn i ham. 
166 Helt nøyaktig slik Menigheten vokser. 
 
[Så du har paralleller, Den Hellige Ånd gjennom kirkene, gjennom 
rettferdiggjørelsen, gjennom helliggjørelsen. Den samme Hellige Ånd gjennom 
dåpen. Og Den Hellige Ånd, den samme Hellige Ånd inkarnerer nå bruden i 
endetiden.  
Han gjør det samme, den første rytteren er hvit. Det ser religiøst ut, men det er 
en blasfemisk doktrine kalt nikolaittisk, mann over mennesker. For det andre blir 
han da en rød hest. For det tredje blir han en svart hest, som er døden. Og til 
slutt inkarnerer han og blir et dyr. OK, så du fikk den falske profeten, du fikk 
Antikrist, blir falsk profet, og han blir et dyr. Så det er den samme satan hele 
veien gjennom, den samme Gud hele veien gjennom.] 
 
Hans menighet gikk fra antikrist til falsk profet, og, i den store kommende 
tid vil dyret stå frem. Slik kommer Menigheten på samme måte, gjennom 
rettferdiggjørelse, helliggjørelse og dåpen i den Hellige Ånd, som Kristus, i Sitt 

folk, helt riktig. Og han har motbildet på Det over der, det … ser dere, bildet på 
Det, rettere sagt. Der er han, helt nøyaktig. Det er ham. Han er kastet ned fra 
Himmelen. 
 
63-0321 Det Fjerde Segl 157. Nå, så, vi finner ut hans hemmelighet her, i 
hans kirke og stat. 
158 I det fjerde stadiet av hans tjeneste, blir han kalt dyret. Først blir han 
kalt antikrist, ser dere; deretter blir han kalt den falske profet; og han blir 
kalt dyret. Nå, vi finner at han her blir kalt dyret. Nå, jeg vil at dere skal legge 
merke til at det er etter den fjerde hesten. 
159 Og i denne fjerde hesten, hvis dere legger merke til, alle… Den første var 
hvit; og så var den neste rød; og den neste var svart; og den fjerde, alle disse 
andre tre var representert i den; fordi, gulblek er rød og hvit, og så, blandet 

sammen. Skjønner? Han … Alt sammen var blandet i denne ene hesten.  
Skjønner? Og der ble han fire, eller, egentlig, de tre i én. Og det ble helt 
sammenblandet i den ene hesten.  
 

Så Antikrist er Den katolske kirke. Det har vært Den katolske kirke hele veien. 

Og hvem leder Den katolske kirke? Den falske profeten leder den katolske kirke, 

og han er Antikrist. Skjønner dere? Og han vil bli dyret. Greit. 
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Med Gud er vi alle døpt inn i én Ånd. Det samme er det med Satan. De er alle 
døpt inn i én ånd. Alt er én ånd. Så, du har to ånder i denne verden, Gud og 
Satan. Gjett hva? Hvem leder deg og hvem leder dem. Det er derfor de er så 
onde. Det er derfor det er krig og rykter om krig. Og det er derfor det er 
barnebortføringer, barneofring og alt annet. De har bare en falsk tilbedelse av 
Molok. 
 

Spørsmål nr. 5: Hvis dyret og den falske profeten i Åpenbaringen 19:20 er to 

forskjellige personer, (Jeg har nettopp forklart at det er én person, Satan 

hele veien som inkarnerer den siste paven) etter bortrykkelsen og under den 

store trengsel, er da dyret (Satans supermann, Satan inkarnert) den siste paven 

i Roma, og den falske profeten er lederen av Kirkenes Verdensråd? Eller 

motsatt, dyret er leder for Kirkenes Verdensråd, og den falske profeten er paven 

i Roma? 

[Alt du trenger å gjøre, er å lese Det fjerde segl, og da har du dine svar.] 

 

Svar nr. 5: Satan inkarnerer den siste paven. Vi ser Gud hele veien gjennom og 
de 4 rytterne på de fire fargede hestene er den samme rytteren på forskjellige 
manifestasjoner, så vi ser Satan hele veien gjennom fra begynnelsen, en ånd, 
deretter en lære, en manifestasjon i Den katolske kirken, frem til han til slutt er 
inkarnert i den siste paven. Han blir kronet og Satans Eden er nå i full 
manifestasjon. Og Gud ødelegger alt sammen. 
 
La oss be. Nådige Far, vi er så takknemlige for at vi ikke vil se den tiden. Men vi 
ser det fordi vi ser spiren av det. Men vi vil ikke se manifestasjonen av den ene 
tingen. Men igjen, det er ikke et av tegnene på Parousia. Så vi tenker ikke 
engang på det, fordi Parousia er for oss, fordi vi er i dette nærværet. Så Far, vi 
takker deg bare for disse tingene, og vi vet at det er ting der for jødene, og ting 
for mennesker som går gjennom trengselen. Jeg er ikke interessert i hva du har 
for dem, fordi det ikke er for meg. Jeg er bare interessert i hva du har for meg. 
Og det er det du har for din brud. Så, Herre, vi takker deg bare for disse tingene 
og ber deg velsigne dem. I Jesu navn ber vi. Amen. 
 

 


